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Ob sicer stoijenem, precejšnjem napredku pri uresničevanju določil zakona

o zdrnženem dela, pa staaje v VM| svop celovitosti vendarle še ni zadovoljivo. S
temi ugodniini mislmi je predsednica komisije, ki spremlja uresničevanje tega
zakona, Marija Weber, razgrnila pred deicgati vseh treh zborov to pomembno
problcmatiko.

Vsekakor se organiziranost združenega dela izpopolnjuje v oblike, ki ustvar-
jajo popolnejše uveljavljanje samoupravljanja in omogočajo, da dobro infor-
mirani delavci dejansko odločajo o pogojih in rezultatih svojega dela ob dose-
ganju dobrih delovnih uspehov, ki pogojujejo ustrezno velik dohodek. Povsod
tam, kjer niso doseženi najboljši pogoji, se nadaljuje še naprej. Sama komisija
se bo v prihodnje soočala tudi s še ne obravnavano problematiko organizirano-
sti na področjih, kjer so bili šele pred kratkim sprejeti sistemski zakoni npr.
združevanje kmetov! Prav tako čaka komisijo precej dela tudi pri spremljanju
uveljavljanja načel delitve po delu, novih odnosov na področju svobodne me-
njave dela in medsebojnem vplivu na oblikovanje ter usklajevanje planov s
področja skupne porabe.

V občini je še vedno nekaj OZD, kjer niso uveljavljeni vsi samoupravno
sprejeti akti — trenutno 21 takih organizacij in čeprav ni bila nikjer predvi-
dena prekoračitev več kot do konca marca, se teh rokov večina OZD ni držala.

Srečujemo se torej s stanjem, da 15 OZD do konca marca ne bo imelo usklaje-
nih vseh samoupravno sprejetih aktov z zakonom o združenem delu. Te orga-
nizacije združenega dela so: Kovinska industrija Ig, Alu-plutoplastika, Kolin-
ska TOZD Vinocet, Tiskarna Ljubljana, Pleskoobloga, Galvanotehnika, Fa-
kulteta za elektroniko, Elektroinštitut Milan Vidmar, Zdravstveni dom
Ljubljana TOZD Vič, Zveza skupnosti za zaposlovanje, Tehnična šola za
strojništvo, Tekstilka, Radio študent, Mehanografski center itd.

Družbeni pravobranilec samoupravljanja pa je dal pobudo za ureditev
manjkajočih samoupravnih aktov in odstranjevanje nepravilnosti v delovni
organizaciji Livar — TOZD LBK, Slovenijales — Žičnica in Igo.

Skupščina je na predlog te komisije sprejela sklepe, da vse OZD, ki nimajo
urejenih samoupravnih aktov, v najkrajšem možnem času izpolni jo še neizpol-
njene obveznosti, v nobenem primeru pa ta rok ne sme presegati 30. junija
1979. Prav tako vse tiste OZD, ki še niso sprejele tekočega srednjeročnega
plana, k temu pristopijo takoj in te planske dokumente najkasneje do 31. maja
1979 sprejmejo skupaj s konkretizacijo za zadnji dve leti lanskega obdobja.
Povsod tam, kjer se OZD nahajajo v procesu samoupravne organiziranosti,
pa morajo uskladitev z zakonom o združenem delu sprejeti prav tako do konca
junija.

Predlog občinskega proračuna je bil razgrnjen pred delegati zborov KS in
ZZD. Čeprav je bil kot tak usklajen s številnimi pripombami, predlogi in pomi-
sleki, ki so jih delegati posredovali ob razpravi osnutka, so bili tudi tokrat pri-
sotni nekateri pomisleki o npr. namembnosti sredstevza gradnjo dvigala v ob-
činski stavbi (naj se nameni raje za Pacug, kar bo ob nadaljnji prerazporeditvi
prihodka izvršni svet skušal tudi upošlevati), odobrenih sredstvih za stanovanj-
ski fond občinske uprave, precej pa tudi na račun odobrenih sredstev za funk-
cioniranje delegatskega sistema v KS. Tu so bila opozorila precej glasna, saj
obstajajo precejšnje razlike med KS v Ljubljani npr. KS v občini Center, k jer
se soočajo s praktično urejeno komunalno problematiko, dobijo sredstva od
800.000 do milijon, v naši občini pa se sučejo številke npr. za Krim-Rudnik
okrog 51.000 ali KS Velikih Lašč okrog 46.000. Vendar kljub izrečenim opo-
zorilom, ki jih bo potrebno upoštevati v prihodnjem letu, so delegati predlog
proračuna soglasno sprejeli.

Družbeni dogovor o racionalizaciji stanovan jske graditve v SR Sloveni ji je bil
obravnavan kot predlog. Delegati zbora združenega dela so ga sicer sprejeli,
vendar so ob tehtni razpravi in pomislekih delegatske konference 2 sprejeli
tudi pobudo, da predlagatelj upošteva v končnem besedilu tudi področje racio-
nalizacije pri porabi energetskih vilrov oziroma potrošnje toplotne energije v
stanovanjski graditvi. (Zanimivo, da je bilo to, še kako pomembno področje,
tako v celoti zanemarjeno v samem predlogu?). Delegati zbora KS pa so pred-
lagali, da bi to pobudo preučil predhodno tudi izvršni svet občinske skupščine.


